
Referat fra bestyrelsesmøde 
mandag d. 15. januar 2024, kl. 19.00 

hos Tage, Bystedparken 44 

Afbud fra: Henriette 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden 
Dagsorden blev godkendt. 
 

2. Meddelelser v/Niels-Henrik 
Formanden havde ingen meddelelser. 
 

3. Økonomi v/Tage 
Grundet regnskabsafslutning for 2023, forelå der ingen saldobalance for januar 2024. 
Det har været nødvendigt at udsende 4 rykkerbrev med rykkergebyr på kr. 250,00, vedr. 
manglende betaling af kontingent for 1. kvartal 2024. 
  

4. Årsregnskab 2023 v/Tage 
Kassereren gennemgik driftsregnskab samt status for regnskabsåret 2023. Regnskab for 
2023 blev godkendt af bestyrelsen.  
 

5. Budget 2024 – endelig godkendelse v/Tage  
Kassereren gennemgik budgettet for 2024. Budget 2024 blev godkendt af bestyrelsen. 
 

6. Generalforsamling 18. marts 

a.   Lokale 

Lokale på Søholtskolen samt borde og stole, bestilles af Tage. 
 

b.   Dirigent 
Bjarne har kontakt til en person der kan være dirigent. 
 

c.   Valg af bestyrelse 
Alle undtaget Henriette genopstiller. 
 

d.   Formøde (mad) 
Der holdes formøde kl. 18:00. Pia køber mad. Bjarne sørger for køb af øl og vand. 
 

e.   Evt. andet 

Tage printer stemmesedler. Input til bestyrelsens beretning sendes til Niels-Henrik. 
  

7. Information vedr. områder: 
 

a.   Grønne områder v/Henriette 
Grønne områder blev fremlagt af Lisbeth i Henriettes fravær. 
Ny vedligeholdelsesplan for de grønne områder, fra april 2024 til marts 2025, blev 
fremlagt. Der er en prisstigning på 1,5 %. Vedligeholdelsesplanen blev godkend af 
bestyrelsen og underskrevet. 
 

b.   Hjemmeside v/Bjarne 
Niels-Henrik meddelte, at alle nu har fået en mailadresse til Hjemmesiden. Bjarne 
har haft problemer med, at de indlagte oplysninger, såsom referater, ikke bliver 
synlige på hjemmesiden. Vil igen tage kontakt til web firmaet.  
  



c.   Kloak & brønde v/Lisbeth 

Der er ingen bemærkninger. 
 

d.   Legepladser v/Pia 
Der er ingen bemærkninger. 
 

e.   Snerydning v/Bjarne 
Der har været problemer med at få ryddet sne i januar. Vi skal undersøge andre 
muligheder, med andre snerydningsfirmaer. 
 

f.   Veje & stier v/Lisbeth 
Der har været udført diverse vejreparationer i december. 
   

8. Parkering ifm. daginstitution – henvendelse fra medlem 
En grundejer har henvendt sig til bestyrelsen, da daginstitution Påfuglens personale 
parkerer på vores veje i Dyringparken. Niels-Henrik vil skrive til pågældende grundejer, at vi 
er ved at undersøge forskellige muligheder vedr. parkering i vores område.  
 

9. Eventuelt. 
Der var ikke noget til eventuelt. 

 

Referent Tage Hjort Clemmensen 

 

 

Næste møder: 19/2 DP19/ 15/4 ? 
Generalforsamling: mandag den 18. marts 2024 kl. 19:00 

 

 

 


